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De vaste commissie voor Justitie en Veiligheid heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Justitie en Veiligheid over het Jaarverslag 
Ministerie van Veiligheid en Justitie 2017 (Kamerstuk 34 950 VI, nr. 1). 
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Nr. Vraag 
1 Welke onduidelijkheid over de verantwoording van geldelijke 

zaken is ontstaan met betrekking tot de executeerbare ontnemings-
maatregelen die het ministerie vanaf 2016 verantwoordt als 
openstaand recht? Kunt u dat toelichten? 

2 Denkt u dat de prestaties van uitvoeringsorganisaties te meten zijn 
op basis van de output? Waarom wordt er niet meer gefinancierd 
op outcome in plaats van op output? 

3 Kunt u een overzicht geven van de wijze waarop de extra middelen 
van structureel 450 mln. euro die het Ministerie van Veiligheid en 
Justitie in 2017 kreeg, zijn besteed? 

4 Hoe bent u van plan de meldingsbereidheid van burgers over 
criminaliteit te vergroten? Kunt u in uw antwoord specifiek ingaan 
op cybercrime? 

5 Op welke wijze bent u betrokken bij het initiatief van de Kamer 
teneinde een Wet bestuurlijk verbod rechtspersonen te ontwerpen? 

6 Waarom is ondanks de gestelde doelen ten aanzien van het aantal 
geregistreerde misdrijven, deze onverminderd hoog gebleven? 
Waarom worden deze doelen niet aangepast aan een trend die 
waarneembaar is? 

7 Wanneer moet de volledige modernisering van het Wetboek van 
Strafvordering zijn afgerond en in werking zijn getreden? 

8 Wat is de inhoud van het wetsvoorstel tot aanpassing van de 
Algemene wet bestuursrecht teneinde te komen tot een integrale 
geschilbeslechting in het sociaal domein? Wat wordt ermee 
beoogd? 

9 Hoeveel fte wordt door het ministerie ingezet voor de modernise-
ring van het Wetboek van Strafvordering? 

10 Wat is de stand van zaken ten aanzien van de implementatie en de 
inwerkingtreding van het landelijk en uniform vrijwilligersbeleid 
met betrekking tot rechtspositie, werkzaamheden, werving en 
opleiding waaraan is samengewerkt door het ministerie, de politie, 
de politiebonden en de Landelijke Organisatie van Politievrijwilli-
gers (LOPV)? 

11 Kunt u met cijfers onderbouwen of het ophelderingspercentage in 
2017 is gestegen of gedaald ten opzichte van de vijf jaar daarvoor? 

12 Op welke wijze is binnen de politie de kennis en kunde in de 
opsporing versterkt? 

13 Kunt u de operationele slagkracht van de nationale politie 
uitdrukken in cijfers en dit afzetten tegen de afgelopen vijf jaar? 
Welk percentage hiervan betreft vrijwilligers? 

14 Hoeveel vacatures staan binnen de basisteams van de politie 
momenteel nog open? 

15 Welke aanpassingen zijn nodig in wet- en regelgeving teneinde 
specialisten, zoals financiële en cybercrime-deskundigen, na een 
korte politieopleiding als executieve politieambtenaar in te zetten? 
Wanneer verwacht u deze wet- en regelgeving aan te passen? 

16 Wat is de aangiftebereidheid in 2017 geweest? Kunt u dit afzetten 
tegen de afgelopen vijf jaar? 

17 Hoeveel van het totaal aantal aangiftes is in 2017 opgevolgd en/of 
afgedaan? Kunt u dit afzetten tegen de afgelopen vijf jaar? 

18 Aan hoeveel aangiftes uit 2017 is geen vervolg gegeven? Kunt u dit 
afzetten tegen de afgelopen vijf jaar? 

19 Welke vorderingen zijn gemaakt op het gebied van de vrijwilliger 
bij de politie en het voornemen te werken aan een landelijk beleid? 
Hoeveel nieuwe vrijwilligers zijn er in 2017 geworven? Worden 
opleidingsactiviteiten ten behoeve van vrijwilligers buiten de 
politie om, uitbesteed? 

20 Hoeveel jihad-gerelateerde strafrechtelijke onderzoeken zijn er het 
afgelopen en het huidige jaar gestart? 
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Nr. Vraag 
21 In hoeveel zaken van uitreizigers is het afgelopen en het huidige 

jaar bekeken of er aanleiding is de Nederlandse nationaliteit in te 
trekken en in hoeveel gevallen is dat ook daadwerkelijk gebeurd? 

22 Hoe zijn de 5,8 mln. euro aan middelen voor gemeenten voor de 
versterking van de lokale aanpak van het jihadisme besteed? Welke 
resultaten zijn behaald? Welke gemeenten hebben onder 
gepresteerd? 

23 Zijn alle agenten op straat momenteel uitgerust met MEOS (Mobiel 
Effectiever Op Straat)? Zo nee, hoeveel agenten beschikken hier 
nog niet over? 

24 Op welke wijze functioneert het landelijk adviesteam over opvang, 
zorg, onderwijs en eventuele veiligheidsrisico’s van terugkerende 
minderjarigen? Welke organisaties hebben zitting in dit advies-
team, hoeveel minderjarigen worden/zijn hierin behandeld en wie 
draagt de verantwoordelijkheid voor dit adviesteam? 

25 Hoe vaak zijn tot nu toe een uitreisverbod, gebiedsverbod, 
meldplicht of contactverbod ingesteld bij personen die verdacht 
zijn van een misdrijf met terroristisch oogmerk? 

26 Hoe vaak is tot nu toe het Nederlanderschap in het belang van de 
nationale veiligheid ingetrokken? Wat is er met deze personen 
gebeurd en waar bevinden zij zich nu? 

27 Met hoeveel fte is de Dienst Speciale Interventies (DSI) in 2017 
uitgebreid? Hoeveel fte is nog niet ingevuld voordat de DSI op 
optimale sterkte is? 

28 Hoeveel geld wordt geïnvesteerd in het opleiden van helikopterpi-
loten voor de politie? Hoeveel piloten zijn er door de politie in 2017 
zelf opgeleid tot helikopterpiloot? Hoeveel besteedt de politie aan 
het onderhoud van de helikopters? 

29 Waaraan is het extra geld, circa 10 mln. euro, voor de DSI besteed? 
Heeft dat geresulteerd in een hogere bezettingsgraad voor de DSI? 
Hoeveel vacatures waren er eind 2017 bij DSI? 

30 Hoeveel vacatures waren er eind 2017 bij de arrestatieteams van 
de politie? 

31 Wat is de stand van zaken van het wetsvoorstel dat het mogelijk 
maakt dat een Verklaring Omtrent Gedrag (VOG) louter op basis 
van politiegegevens afgegeven kan worden? 

32 In hoeverre bent u bereid de re-integratiepilot te verlengen, waarbij 
de reclassering binnen de muren van de penitentiaire instelling is 
gebracht? 

33 Bent u bereid de ervaringen te delen van de re-integratiepilots 
waarbij de reclassering binnen de muren van de penitentiaire 
instelling is gebracht? 

34 Welke inspanningen zijn in 2017 verricht teneinde het aantal 
woninginbraken op te helderen? Wat is het oplossingspercentage 
voor woninginbraken in de ons omliggende landen? 

35 Heeft het wetsvoorstel herziening tenuitvoerlegging strafrechtelijke 
beslissingen (Kamerstuk 34 086) gevolgen gehad voor het 
percentage van strafrechtelijke vonnissen dat daadwerkelijk 
geëxecuteerd wordt? Hoeveel nog te executeren onherroepelijke 
vonnissen waren er eind 2017 in voorraad en hoe verhoudt dat 
getal zich tot de voorraad te executeren vonnissen van eind 2015 
en 2016? 

36 Handhaaft de Cross Border Enforcement richtlijn tevens het tijdig 
aanvragen van een Nederlands kentekenbewijs, in het geval van 
een buitenlands kenteken? 

37 Welke onderzoeken verricht het Wetenschappelijk Onderzoeks- en 
Documentatiecentrum (WODC) naar de problematiek rondom de 
weigerende observandus? 
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Nr. Vraag 
38 Is het politie-ingrijpen bij «personen met verward gedrag» 

afgenomen? Zo ja, kunt u dit toelichten aan de hand van cijfers? 
39 Is het ministerie betrokken geweest bij het bevorderen van de inzet 

van wijk-GGD’ers (project Vught), mede om het werk van de politie 
ten aanzien van verwarde personen te verminderen? 

40 Wat is nu de beslistermijn voor nareis? Hoelang is nu de wachttijd 
voor nareis? Wanneer zijn de achterstallige zaken verwerkt? 

41 Hoe wordt naar aanleiding van het Arrest Paposhvili getoetst of 
medische zorg feitelijk beschikbaar is in het land van herkomst? 

42 Hoe is het mogelijk dat in 2016 twee keer zoveel crimineel 
vermogen is afgepakt dan in 2017? Hoe is het mogelijk dat in 2017 
twee keer zoveel crimineel vermogen is afgepakt dan de doelstel-
ling voor het jaar 2017? Waarop is de doelstelling van 110,5 mln. 
euro voor het jaar 2017 gebaseerd? Wat was de doelstelling voor 
het jaar 2016? 

43 Wat wordt bedoeld met de zin: «Het Ministerie van VenJ kent geen 
risicovoorziening(en)»? 

44 Waarom heeft het zorgvuldig afstemmingproces met de vele 
betrokken uitvoeringsorganisaties tot enige vertraging heeft geleid 
bij de artikelen 34.3 en 34.5? 

45 Hoe vaak is de nieuwe klachtenapp, teneinde etnisch profileren te 
melden, tot nu toe gebruikt? Op welke wijze zijn de klachten 
opgevolgd? 

46 Kan een er een overzicht gegeven worden van de politiebureaus 
die de afgelopen vijf jaar zijn gesloten? 

47 Kan er een procentueel overzicht gegeven worden van de 
verhouding van operationeel en niet-operationeel personeel bij de 
politie in de afgelopen tien jaar? 

48 Wat is de stand van zaken van de besteding van het in 2017 10 
mln. euro extra beschikbaar gestelde bedrag voor de DSI, met 
name wat betreft de melding in de brief van 27 maart 2018 waarin 
wordt gesteld dat de gewenste uitbreiding helaas minder 
gemakkelijk verloopt dan voorzien, en dit ook effect heeft op de 
besteding van deze extra gelden, namelijk dat deze voor wat 
betreft de personele kosten niet geheel worden uitgeput? 

49 Hoeveel fte wat betreft specialistenfuncties op intelligence, digitaal 
en financieel rechercheren en forensische expertise bij de politie is 
momenteel nog vacant? 

50 Kunt u aangeven hoeveel zij-instromers en doorstromers sinds 
2015 de politieorganisatie inmiddels weer hebben verlaten? 

51 Wie hebben zitting in de nieuw ingestelde auditcommissie van de 
politie en wat is hun functie binnen de politieorganisatie? 

52 Kunt u de verdeling van de eenheden die onderdeel uitmaken van 
de DSI uiteenzetten? 

53 Hoeveel aspiranten zijn er in 2017 ingestroomd bij de politieacade-
mie? 

54 Waaraan is het bedrag van 49,4 mln. euro in 2017 aan verkeers-
handhaving door de politie besteed? Heeft dit geresulteerd in een 
grotere verkeersveiligheid? 

55 Klopt het dat het C2000-systeem in 2018 opgeleverd zal worden? 
Betekent dit, dat het netwerk dan ook landelijk dekkend is? 

56 Welke concrete stappen zijn er tot nu toe genomen waar het gaat 
over de versterking van de eerstelijns rechtsbijstand, de regiefunc-
tie van de Raad voor Rechtsbijstand en de kwaliteit van tweedelijns 
rechtsbijstandsverleners? 

57 Wanneer wordt de Experimenteerwet rechtspraak naar de Kamer 
gestuurd? 
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58 Wat is de geplande inwerkingtredingsdatum van het wetsvoorstel 

Afwikkeling massaschade in een collectieve actie (Kamerstuk 
34 608)? Wat zouden de gevolgen zijn, budgettair of anderszins, als 
dit wetsvoorstel niet zou worden aangenomen? 

59 Hoe hoog is het percentage van de Nederlandse bevolking dat op 
basis van inkomen en vermogen in aanmerking komt voor 
gesubsidieerde rechtsbijstand in 2017? Wat zouden de budgettaire 
gevolgen zijn als het bereik van de gesubsidieerde rechtsbijstand 
wordt verminderd, bijvoorbeeld naar 30 procent of naar 20 procent 
van de bevolking? 

60 Wat houdt een «heffing» voor de toezichthoudende taak van de 
rechter in en wat is de reden de mogelijkheden naar invoering 
ervan te onderzoeken? 

61 Waarom is in de begroting 2017 0 euro gereserveerd voor 
Mediation in Strafrecht? Waarom is vervolgens 360.000 euro 
uitgegeven? 

62 Waarom staat het gerealiseerde bedrag in tabel 32.1 bij 
Programma-uitgaven, «Mediation in strafrecht» op 360.000? Waar 
is dat aan uitgegeven en waarom is er 0 euro begroot? 

63 Hoe verhoudt het verschil in tabel 32.1 bij «Toevoegingen 
rechtsbijstand» van -31.534 euro zich tot het verschil in tabel 32.2 
bij «Totaal uitgaven» van -29.700 euro? 

64 Klopt het dat voor 2017 2.760.000 euro gereserveerd is voor het 
Centraal Administratie Kantoor en dat dit geld vervolgens niet is 
uitgegeven? Waaraan is het geld dan besteed? 

65 Kunt u de «Bijdragen medeoverheden» in algemene zin toelichten? 
Waarom is er bij «Bijdragen rechtspleging» 88.000 euro in 2017 
begroot en in 2017 0 euro gerealiseerd? 

66 Hoeveel asielverzoeken zijn er in totaal ingediend in Nederland in 
2017? 

67 Hoeveel eerste asielverzoeken zijn er in totaal ingediend in 
Nederland in 2017? 

68 Hoeveel asielverzoeken door Syriërs zijn in totaal ingediend in 
Nederland in 2017? 

69 Hoeveel aanvragen nareis zijn er in 2017 ingediend in Nederland? 
70 Is de aangekondigde nieuwe schatting met betrekking tot «illegaal 

verblijvende personen» al verschenen? Zo ja, hoeveel illegalen 
bevinden zich momenteel naar schatting in Nederland? 

71 In hoeverre is de lagere spontane instroom in 2017 van het totaal 
aantal geregistreerde asielaanvragen te relateren aan de Turkije-
deal en kunt u dat met cijfers inzichtelijk maken? 

72 Waarom is in tabel 32.2 het verschil in de begrote uitgaven van 
2017 ten opzichte van de gerealiseerde uitgaven in 2017 voor 
afgegeven toevoegingen in strafzaken, regulier en ambtshalve, zo 
groot? 

73 Is bekend waarom het totaal aantal afgegeven toevoegingen voor 
rechtsbijstand in 2017 lager is uitgevallen dan in 2016 en zoals 
begroot? 

74 Hoe komt het dat de verwerking van de declaraties van rechtsbij-
standsverleners bij piketten heeft geleid tot hogere gemiddelde 
kosten per piket? 

75 Wat is het algemene beleid inzake de juridische bijstand aan 
ambtenaren en aan politieagenten? Is er een poule van advocaten-
kantoren? Zo ja, uit welke kantoren bestaat deze en op basis 
waarvan is deze lijst vastgesteld? 
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76 Wie betaalt in het geval van juridische bijstand aan ambtenaren 

uiteindelijk de advocaatkosten bij het verlies van een gerechtelijke 
procedure of bij de beslissing van een rechter om de vergoeding 
advocaatkosten niet (geheel) te honoreren? Welke afspraken zijn 
daarover gemaakt of welke beleid wordt hierbij gehanteerd en 
welk uurtarief wordt daar doorgaans bij afgesproken? 

77 Wat zijn de consequenties van het in 2017 ingevoerde recht voor 
verdachten om zich tijdens een politieverhoor te laten bijstaand 
door een advocaat? Wat is de financiële impact van dit recht, voor 
zover het gaat om gefinancierde rechtsbijstand? Welke lastenver-
zwaring (bijvoorbeeld in tijdsduur) heeft dit opgeleverd aan de 
zijde van de politie? Leidt de toepassing van dit recht tot een 
sneller verloop van een strafprocedure? 

78 Vallen de Academie voor Overheidsjuristen en de Academie voor 
Wetgeving onder het kopje «Subsidie wetgeving»? Zo nee, waar 
valt de financiering van de Academie voor Overheidsjuristen en de 
Academie voor Wetgeving dan onder? 

79 Kunt u aangeven welke concrete maatregelen zijn afgesproken met 
de politie vakorganisaties teneinde de benodigde ontwikkeling van 
capaciteitsmanagement bij de politie mogelijk te maken? 

80 Hoeveel speekseltests zijn afgenomen sinds de inwerkingtreding 
van het wetsvoorstel verbetering aanpak rijden onder invloed van 
drugs? 

81 Hoeveel mensen zijn veroordeeld voor rijden onder invloed van 
drugs sinds de inwerkingtreding van het wetsvoorstel verbetering 
aanpak rijden onder invloed van drugs? 

82 Hoe zal op een andere wijze invulling worden gegeven aan het 
begrip roekeloosheid? Hoe wordt op dit moment aan het begrip 
invulling gegeven en hoe zal dit in de toekomst zijn? 

83 Waarom zijn er nog geen voorzieningen gerealiseerd teneinde het 
digitaal oproepen en betekenen in de praktijk te brengen? 

84 Kunt u aangeven hoe het kan dat het openbaar ministerie (OM) 
bijna 40 mln. euro meer uitgeeft dan begroot, terwijl zij minder 
zaken te verwerken hadden? Heeft dit gevolgen voor de prestatie-
vergoeding van het OM? 

85 Welke vorderingen zijn er op het gebied van publiek/private 
samenwerking teneinde (ondermijnende) criminaliteit tegen te 
gaan? Heeft het Financial Intelligence Unit (FIU) daar nog een rol 
in? Denk u dat het zinnig is de publiek/private samenwerking uit te 
breiden naar het gebied van de strafrechtelijke opsporing? 

86 Waarom is in 2017 een lager bedrag aan vergoedingen voor 
onrechtmatige detentie vastgesteld en uitbetaald dan geraamd? 

87 Wat gebeurt er met de ontvangsten in 2017 van 225,2 mln. euro 
voor afpakken crimineel vermogen? Kunt u dit bedrag opsplitsen? 

88 Op welke wijze maakt het volgen van opleidingen door medewer-
kers van DJI de medewerker breder inzetbaar buiten de DJI? 

89 Hoeveel extra intramuraal personeel heeft de DJI in totaal 
aangenomen naar aanleiding van het convenant «Werken aan een 
Solide Personeelsbeleid?’ 

90 In hoeverre is het Meerpersoonscelgebruik teruggedrongen naar 
aanleiding van het convenant «Werken aan een Solide 
Personeelsbeleid»? 

91 In hoeverre is de ervaren werkdruk afgenomen onder medewer-
kers van de DJI, naar aanleiding van het convenant «Werken aan 
een Solide Personeelsbeleid»? 

92 Wat is de stand van zaken in de herijking van de personeelsnor-
men, zoals afgesproken in het convenant «Werken aan een Solide 
Personeelsbeleid»? 
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Nr. Vraag 
93 Hoeveel levenslanggestraften telt Nederland? Wanneer is voor het 

laatst een levenslange gevangenisstraf opgelegd? 
94 Zijn er al aanvragen ingediend bij het Adviescollege levenslangge-

straften? Zo ja, hoeveel? Welke informatie kunt u hierover geven? 
95 Welke arrondissementsparketten werken met supersnelrecht? 
96 Waarom is aan het Perspectief Herstelbemiddeling 339.000 euro 

meer uitgegeven dan begroot? 
97 Wat zijn de budgettaire gevolgen van het later in werking treden 

van de Wet kansspelen op afstand? 
98 Welke opdrachten en subsidies op het gebied van kansspelen zijn 

vertraagd of niet doorgegaan als gevolg van het later in werking 
treden van de wet kansspelen op afstand? 

99 Kan de zin «De meeruitgaven op de artikelen voor de drie 
reclasseringsorganisaties van € 8,3 mln. bestaan voornamelijk uit 
meeruitgaven van reclasseringsproductie door de compensatie 
loonindex met betrekking tot de periode 2017–2022 (€ 3,8 mln.), 
een nabetaling als gevolg van de definitieve vaststelling van de 
subsidie 2016 (0,4 mln.), extra uitgaven in het kader van ZSM (3 
mln.) en tenslotte is met betrekking tot diverse beleidsmatige 
trajecten, zoals elektronisch toezicht op jeugdigen, toezicht op 
jihadisten € 1,1 mln. meer uitgegevens.» worden uitgelegd en 
toegelicht? 

100 Wat is de reden van de naamswijziging van het project Slachtoffer 
in Beeld in Perspectief Herstelbemiddeling? Wat zijn de ervaringen 
met Perspectief Herstelbemiddeling? 

101 Wat wordt bedoeld met de zin: «De realisatie ten opzichte van het 
kader is lager omdat gedurende het jaar ook middelen, voortvloei-
end uit de meerjarenagenda slachtofferbeleid (TK 2016–17, 33 552, 
nr. 23), bij de eerste en tweede suppletoire begroting, zijn 
overgeboekt naar de VenJ ketenpartners en medeoverheden.»? 

102 Hoeveel wordt jaarlijks vanuit de Justitiebegroting bijgedragen aan 
de beveiliging van de leden van het Koninklijk Huis? Waarom 
worden deze kosten niet uit de begroting van Algemene Zaken 
betaald? 

103 Hoeveel (ex-)brandweerlieden kampen momenteel met PTSS? 
Kunt u deze aantallen per eenheid uiteenzetten? 

104 Hoeveel heeft het stelsel bewaken en beveiligen in 2017 gekost? 
Wordt door de politie, de Koninklijke Marechaussee (KMar), 
gemeenten en/of de Nationaal Coördinator Terrorismebestrijding 
en Veiligheid (NCTV) geregistreerd hoeveel geld in Nederland 
wordt uitgegeven aan het stelsel bewaken en beveiligen? 

105 Waarom had NL Alert in 2017 nog slechts een dekking van ruim 
twee derde van de bevolking van twaalf jaar en ouder? Op welke 
termijn zal deze dekking richting de 100% gaan? 

106 Is het realistisch dat NL Alert op termijn de bestaande alarmpalen 
zal vervangen? Zo ja, op welke termijn? 

107 Kunt u van alle 68 keer dat NL Alert in 2017 is ingezet aangeven 
hoe groot het bereik binnen de doelgroep is geweest? 

108 Wat zal de invoering van een Europees in- en uitreissysteem 
kosten? 

109 Wat zal de invoering van een Europees Reis Authorisatie Systeem 
kosten? 

110 Hoeveel asielaanvragen zijn beoordeeld als kansrijk c.q. als 
kansarm? Waar werd dit op gebaseerd? 

111 Hoe groot is de totale werkvoorraad van de IND, dus eerste 
aanvraag, nareis, herhaalde procedures en bezwaar? 

112 Wat is de gemiddelde doorlooptijd van kansarme asielaanvragen 
en hoe verhoudt die zich tot de afgelopen jaren? 
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113 Kunt u met cijfers onderbouwen dat asielaanvragen waarvoor op 

grond van de Dublinverordening een ander Europees land 
verantwoordelijk is, snel worden afgedaan (in een apart spoor)? 

114 Kunt u met cijfers onderbouwen dat asielaanvragen van personen 
uit veilige landen van herkomst, snel worden afgedaan (in een 
apart spoor)? 

115 Kunt u met cijfers onderbouwen dat zowel bij Dublinzaken als bij 
asielaanvragen van personen uit veilige landen, in geval van een 
afwijzing, een spoedig vertrek van de vreemdeling uit Nederland 
gerealiseerd wordt? 

116 Hoe kan het dat er in 2017 minder mensen uit de opvang stroom-
den dan wat de prognose was? 

117 Hoe kan het dat er in 2017 bijna 10.000 minder mensen uit de 
opvang stroomden dan in 2016? 

118 Hoe kan het dat er in 2017 6% minder mensen zelfstandig zijn 
vertrokken dan wat de prognose was? 

119 Hoe kan het dat er in 2017 slechts 14% zelfstandig vertrokken 
terwijl dit in 2016 nog 26% was? 

120 Hoe wordt vastgesteld wanneer er welke uitgaven uit de asielre-
serve onttrokken mogen worden? 

121 Hoe werkt de asielreserve? 
122 Kunt u in een tabel uiteenzetten welke mutaties er met betrekking 

tot de asielreserve hebben plaatsgevonden? 
123 Kunt u het enorme verschil tussen de prognose en de realisatie in 

2017 met betrekking tot machtigingen tot voorlopig verblijf (MVV) 
uitgaven verklaren? 

124 Kunt u in een tabel uiteenzetten hoe de asielinstroom is 
opgebouwd? 

125 Wat wordt er gedaan om de streefwaarden van de doorlooptijden 
asiel, regulier en naturalisatie te behalen? 

126 Welke resultaten heeft VluchtelingenWerk Nederland het afgelopen 
jaar behaald ten aanzien van het verbeteren van de kwaliteit en de 
snelheid van de asielprocedure (proces toelating) en een beter 
begrip door de asielzoeker van de asielprocedure (proces toelating 
en proces terugkeer)? 

127 Hoe wordt getoetst welke effecten de inzet van VluchtelingenWerk 
Nederland heeft op het proces toelating en het proces terugkeer? 

128 Zijn er ook signalen dat de inzet van VluchtelingenWerk Nederland 
in gevallen leidt tot vertraging van de asielprocedure en het 
frustreren van het proces terugkeer? Zo ja, is dat reden het 
subsidiebedrag te verlagen? 

129 Hoeveel minder zelfstandig vertrek is er gerealiseerd doordat er 
minder vreemdelingen aanspraak konden maken op de Return- 
and Emigration Assistance from the Netherlands (REAN)-regeling? 
Kunt u dit in een tabel uiteenzetten? 

130 Kunt u toelichten waarom er minder vreemdelingen gebruik 
kunnen maken van de REAN-regeling? 

131 In hoeverre is er over 2017 geld overgehouden en dus sprake van 
onderuitputting? Om welk bedrag gaat het hierbij? 

132 Waarom is er een verschil van 3.061.000 euro tussen de begroting 
en realisatie voor de Autoriteit Persoonsgegevens in het jaar 2017? 
Per wanneer krijgt de Autoriteit Persoonsgegevens meer budget? 

133 Welke uitvoeringsorganisaties/agentschappen/ZBO’s/overige 
onderdelen die vallen onder de verantwoordelijkheid van het 
Ministerie van Justitie en Veiligheid hebben de door de Rijksdienst 
vanaf 2016 opgelegde efficiencytaakstelling van 8,9 procent op de 
apparaatsuitgaventaakstelling in 2017, niet gehaald? 

134 Wat is de inhoud van het «inkoop verbeterplan» van het Neder-
lands Forensisch Instituut (NFI)? 
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Nr. Vraag 
135 Hoeveel informatiebeveiligingsincidenten (inclusief datalekken) 

hebben zich in 2017 binnen het ministerie en daaronder ressorte-
rende diensten voorgedaan? 

136 Wat was het eigen vermogen van de Raad voor de rechtspraak in 
2017? 

137 Hoe komt het dat de instroom van het aantal afgehandelde zaken 
door de rechtspraak in 2017 lager was dan in 2016, terwijl 
bijvoorbeeld het aantal op zitting te plannen strafzaken oploopt? 
(pagina 35 van het rapport van de Algemene Rekenkamer bij het 
jaarverslag J&V 2017)? Indien een eenduidig antwoord niet te 
geven is, bent u dan bereid hier onderzoek naar te doen? Zo nee, 
waarom niet? 

138 Waarom vertonen de doorlooptijden bij de rechtspraak nauwelijks 
verbeteringen terwijl het aantal zaken op vrijwel alle rechtsgebie-
den bij de rechtspraak is teruggelopen? 

139 Waarom vertonen de doorlooptijden bij de rechtspraak op het 
gebied van strafrecht nauwelijks verbeteringen terwijl de productie 
bij zowel de rechtspraak als het OM is teruggelopen? 

140 Wat verklaart het verschil in «Kosten arrestanten politiebureaus» 
tussen 2016 en 2017? 

141 Hoeveel JJI’s kent Nederland? Kunt u een overzicht geven van het 
aantal gedetineerden per JJI? Wat is de gemiddelde leeftijd van de 
gedetineerden? 

142 Hoeveel mensen zijn bij de IND aangenomen? Hoeveel van hen 
kregen een vast contract en hoeveel tijdelijk? 

143 Hoe hoog waren de trainingskosten voor nieuw personeel van de 
Immigratie- en Naturalisatiedienst (IND)? Hoeveel van de mensen 
die een training kregen hebben een tijdelijk contract? 

144 Is inmiddels meer bekend over de gevolgen van het opraken van 
de jaarlijkse beschikbare 3 mln. euro bij het NFI voor forensisch 
onderzoek voor de strafrechtketen en voor het Service Level 
Agreement? Wordt in de veranderagenda ook gekeken naar de 
beschikbare capaciteit en dus werkdruk (https://nos.nl/artikel/
2229371-extra-geld-nfi-alweer-op-politie-moet-scherper-
prioriteren.html)? 

145 Kunt u toelichten hoeveel drugstests er als onderdeel van de 
additionele capaciteit buiten het NFI zijn verricht in lijn met de 
Kamerbrief van 5 februari 2018 (Kamerstuk 29 628, nr. 756)? 

146 Wat kost het verrichten van één bloedonderzoek voor drugs in het 
verkeer, wanneer het NFI dit zelf doet? Wat kost het verrichten van 
één bloedonderzoek wanneer het NFI dit uitbesteedt? 

147 Voor hoeveel geld heeft het NFI haar eigen analysecapaciteit voor 
het verrichten van drugstests uitgebreid in 2018? 

148 Wat is de bezettingsgraad van de analyse-apparatuur waarmee 
bloedonderzoek verricht wordt binnen het NFI? 

149 Wat is er gebeurd met het budget bij het NFI voor One Stop Shop? 
Is dit in het Jaarverslag terug te zien? Zo ja, waar? 

150 Kunt u de kosten van het cultuurtraject van het NFI toelichten? 
151 Wat is de inhoud van het cultuurtraject bij het NFI? 
152 In hoeverre betekent het hogere gerealiseerde aantal VOG-

aanvragen in 2017 dat het hogere VOG-tarief weinig tot geen 
invloed heeft op de afweging een VOG aan te vragen? Wat is er 
bekend over het effect van een hoger VOG-tarief? 

153 Kunt u meer informatie geven over de transactieovereenkomst die 
het OM in 2017 met een rechtspersoon heeft gesloten? Welke 
rechtspersoon is dat? Wat is de inhoud van de overeenkomst? 

154 Waarom heeft een Medior penitentiair inrichtingswerker bij de DJI 
in 2017 een bezoldiging ontvangen van 191.512 euro? Kunt u meer 
uitleg geven bij de genoemde gerechtelijke uitspraak? 
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Nr. Vraag 
155 Kan er een overzicht gegeven worden van het aantal vrijwilligers 

bij de brandweer in de afgelopen tien jaar? 
156 Klopt het dat de beleidsdoorlichting van begrotingsartikel 36.2 

(Nationale Veiligheid en Terrorismebestrijding) pas in april 2018 is 
gepubliceerd, terwijl voor de beantwoording van de onderzoeks-
vragen nauwelijks beschikbare informatie en onderzoeksmateriaal 
voorhanden was en ook geen aanvullend eigenstandig onderzoek 
is verricht? Wat is de verklaring hiervoor? 

157 Kunt u de uitgaven die in 2011 en 2012 met het beleid op het 
gebied van nationale veiligheid en crisisbeheersing, terrorismebe-
strijding en cyber security gepaard zijn gegaan, inzichtelijk maken? 
Zo nee, waarom niet? 

158 Kunt u meer inzicht verschaffen in de kosten van ingezette 
beleidsinstrumenten wat betreft begrotingsartikel 36.2? Zo nee, 
waarom niet? 

159 Bent u het, naar aanleiding van de beleidsdoorlichting van 
begrotingsartikel 36.2 Nationale veiligheid en terrorismebestrij-
ding, ermee eens dat de coördinerende rol van de NCTV en 
datgene wat de NCTV vanuit haar coördinerende rol wil bereiken 
bij haar partners verder geëxpliciteerd zou moeten worden? Zo ja, 
hoe bent u van plan dit te doen? Zo nee, waarom niet? 

160 Hoe beoordeelt u de aanbeveling uit de beleidsdoorlichting van 
begrotingsartikel 36.2 van de commissie-Hoekstra om de Brede 
doeluitkering rampenbestrijding (BDUR) om te vormen van een 
lumpsumuitkering naar een gerichte bijdrage aan veiligheidsre-
gio’s? 

161 Hoe is het mogelijk dat in 2017 de norm van maximaal 10% 
externe inhuur, door het ministerie is overschreden? Waar heeft 
deze externe inhuur, in zijn algemeenheid, in geresulteerd? 

162 Hoe gaat het programma «JenV Verandert» er aan bijdragen dat 
op het departement een open cultuur ontstaat waar men zich vrij 
voelt ook over moeilijke kwesties en mogelijke misstanden te 
praten? Welke concrete doelen zijn verbonden aan dit programma? 

163 Hoe breed wordt het nieuwe sturingsmodel uitgerold? Geldt dit 
ook voor organisaties als de politie, het OM en de rechtspraak? Zo 
nee, waarom, of welke organisaties, niet? 

164 In welke mate heeft het mobiliteitsprogramma binnen het 
strategisch ontwikkelprogramma voor leidinggevenden binnen het 
ministerie (Columbus) daadwerkelijk geleid tot mobiliteit binnen de 
top300 van het ministerie en de uitvoeringsorganisaties? Hoeveel 
leden van deze doelgroep zijn in 2017 daadwerkelijk gerouleerd/
verplaatst? Doen ook organisaties als de politie, het OM en de 
rechtspraak mee in dit mobiliteitsprogramma? 

165 Wat is binnen het kader van een van de doelen van het programma 
«JenV Verandert» de vroegdetectie en de reductie van incidenten 
binnen het ministerie, de definitie van «een incident»? 

166 Wanneer wordt de Wijziging van de Wet rechtspositie rechterlijke 
ambtenaren in verband met de aanpassing van het overeenstem-
mingsvereiste in artikel 51 Wrra naar de Kamer gestuurd? 

167 Wanneer wordt de Wet bevordering mediation naar de Kamer 
gestuurd?
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